
 
 
 

 
 

Emlékeztető 
A KHK 2025. február 17-én tartott üléséről 

 

Napirend előtt: 
 
● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy 

rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.  
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 
jogviszonnyal a BME GTK-n. 
 

Napirendi pontok: 

 
 

 

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Késve 
érkezett 

Korábban 
távozott 

Kimentést 
kért Hiányzott 

Almássy Áron szavazati jog x      

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x      

Bátai Anna szavazati jog    x   

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x      

Gubián Ádám szavazati jog x      

Horváth Balázs szavazati jog x      

Janó Hanna szavazati jog     x  

Kanyó Zakariás szavazati jog x      

Kállai Domokos szavazati jog x      

Langár Ákos István szavazati jog  x     

Ölveczki Máté szavazati jog  x     

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x      

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x      

Szőllősy Blanka szavazati jog x      

Tóth Márton szavazati jog x      

Varga Viktor szavazati jog x      

Vincze Péter tanácskozási jog  x     



 
 
 

 
 

 
1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait. 

A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 
 (45./2025 KHK határozat) 

 
2. Szőllősy Blanka előterjesztette a február 10-én megtartott ülés emlékeztetőjét.  

A KHK az előterjesztést 14/0/0 arányban elfogadta. 
 (46./2025 KHK határozat) 

 
3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről: 

● Beszámolt a 02.14-ei Szakfelelősi értekezlet történéseiről, ahol szó esett a 
kreditakreditációról, a fenntartóváltással kapcsolatos tantervmódosítási 
tervről, a szakbizottságokról, illetve a nyelvi kreditekről. 

● Tájékoztatta a képviseletet a februári tevékenységeket nyomonkövető havi 
beszámolók jelenlegi állapotáról. 

 
4. Janó Hanna távolléte miatt Pinti Panka Rebeka beszámolt az oktatási 

területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a tantárgyi adatlapok állapotáról, valamint a Külső Oktatási 

Bizottság legutóbbi üléséről. 
 

5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt az előző beszámolási időszakokhoz tartozó pályázatok 

dokumentációinak elfogadásáról, illetve a Kari BME ösztöndíj 
előbírálásának állapotáról.  

● Tájékoztatta a képviseletet a tanulmányi normatíva kerettel kapcsolatos 
információkról. 

 
6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a rendszeres szociális ösztöndíj pályázat leadási időszakának 
aktualitásairól 

● Tájékoztatta a képviseletet az Egyetemi Szociális Bizottság következő 
üléseinek időpontjáról, valamint a szociális alapú költségtérítési/önköltség 
csökkentési pályázat közelgő leadási időszakáról. 

 
7. Tóth Márton beszámolt a gazdasági területet érintő ügyekről: 

● Beszámolt a legutóbbi rendezvény költségvetésének elszámolásáról. 
 

8. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről: 
● Beszámolt a kollégiumi férőhelyosztással és a kollégiumi beköltözésekkel 

kapcsolatos hallgatói megkeresésekről. 
● Ismertette igényeit a képviselet felé a kollégiumban kihelyezett plakát 

rendszerek fejlesztésére. 
 

9. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről: 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Beszámolt az Erasmus+ pályázat  sikeres előbírálási időszakáról, illetve 
egyeztetéseiről Szalmáné Dr. Csete Mária nemzetközi dékánhelyettessel. 

 
10. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről: 

● Tájékoztatta a képviseletet a Rendezvényszervező Csoport által elkészített 
fellépői igényekkel kapcsolatos kérdőív állapotáról.  

 
11. Horváth Balázs és Langár Ákos beszámoltak az előző EHK ülés óta 

történtekről: 
● Beszámoltak az előző, illetve az azelőtti EHK üléseken történtekről, 

amelyeknek emlékeztetője elérhető az 
ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025 honlapon. 

● Beszámoltak a fenntartóváltás jelenlegi helyzetéről, illetve a MOL-lal való 
egyeztetésekről. 

● Beszámoltak a Vezetői értekezleteken történtekről, ahol többek között a 
Matematika A1 tantárgy követelményeiről esett szó. 

● Tájékoztatták a képviseletet a PR munkacsoport megválasztásáról. 
● Beszámoltak a gazdasági, kollégiumi, külügyi, szociális, oktatási, illetve 

sport és rendezvény területen történtekről. 
● Ismertették az EHK és kari elnökök következő ülésének időpontját, illetve 

az EHK új oktatási referensének személyét, Miokovics Patrikot. 
● Tájékoztatták a képviseletet a gyűjtőszámla kivezetéséről. 
● Beszámoltak a HÖOK felkeresésről az Év oktatója díjjal kapcsolatban. 
● Beszámoltak a hallgatói normatíva osztás jelenlegi állapotáról 
● Ismertették az Egyetemi Tanulmányi Bizottság legutóbbi ülésének 

történéseiről. 
● Tájékoztatták a képviseletet az EHK-n belüli közeljövőben esedékes 

szervezeti felépítési változásokról. 
● Ismertették az Egyetemi Doktorandusz Képviselet új elnökének személyét, 

Agócs Norbertet, valamint a Műegyetemi Versenycsapat Közösség új 
elnökének személyét, Finta Andrást.  

 
Vincze Péter online csatlakozott. (19:55) 

 
12. Előterjesztések: 

● Pinti Panka Rebeka előterjesztette javaslatát a 2025-ös GT times 
szerkesztőségi pályázat eredményére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (47./2025 KHK határozat) 
 

● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2024. évi Rendezvényszerő 
Csoport tagjainak állandó vendégkártya igénylésére vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (48./2025 KHK határozat) 
 

 

 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2025


 
 
 

 
 

 
● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2024/25/2 félévi kulcsfelvételi 

lista módosítására vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta. 
 

 (49./2025 KHK határozat) 
 

● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2025-ös BME GTK 
Gólyatábor főszervezőire vonatkozóan. 
A KHK a javaslatot 13/1/1 arányban elfogadta. 
 

 (50./2025 KHK határozat) 
 

Bátai Anna távozott. (20:55) 
 

13. Egyebek: 
● Szőllősy Blanka felkérte a képviseletet a 2025-ös Gólyatábor 

főszervezőinek megszavazására. 
A 2025-es Gólyatábor főszervezői pozíciójára az alábbi képviselők 
egyénileg jelentkeztek, akiket a GTK HK a nevük mellett feltüntetett 
arányban támogattak: 

Név Igen Nem Tartózkodás Érvénytelen 

Bátai Anna 13 0 1 0 

Horváth Balázs 13 1 0 0 

Varga Viktor 1 3 10 0 

A szavazásnak megfelelően a GTK HK a 2025-ös Gólyatábor 
főszervezőinek Bátai Annát és Horváth Balázst szavazta meg. 
 

 (50./2025 KHK határozat) 
 

Bátai Anna távozott. (20:55) 
 

● Almássy Áron tájékoztatta a képviseletet a héten esedékes szponzorációs 
tudásanyag kiküldésről. 

● Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi gondnokkal folytatott 
egyeztetéséről, valamint felhívta a képviselet figyelmét a kollégiumi 
irodahelyiség rendbentartására. 

● Csontos Zsófia Bianka beszámolt a Wigner Jenő Fotókör öntevékeny 
körrel folytatott megbeszéléséről. 

● Gubián Ádám ismertette a Rendezvény x Gazdaság projekt következő 
ülésének időpontját. 

 
 

 



 
 
 

 
 

● Kállai Domokos beszámolt a Mentorgárda kiválasztó folyamat 
előkészületeiről. 

● Pinti Panka Rebeka beszámolt a ZH naptárak állapotáról, valamint 
ismertette a következő Stáb értekezlet időpontját. 

● Széll-Kovács Júlia beszámolt a GTK HK tablóképének elkészültéről, 
valamint az Almássy Áronnal közösen összeállított szponzorációs 
anyagokról.  

● Tóth Márton felhívta a képviselet figyelmét a Sportszervező csoport 
tagsági pályázat hirdetésére. 
 
 

Az ülés időtartama: 3 óra 35 perc (18:02-21:37) 
A következő ülés ideje: 2025. február 24. 18:00 óra  
 
Budapest, 2025. február 17. 
 
 
 
 

 
Kállai Domokos Szőllősy Blanka 

Emlékeztető vezető Elnök 

 

Határozatok: 

Határozati 
szám Határozat szövege 

Eredmény 
Végrehajtásért 

felelős Igen Nem Tartózk
odás 

Érvényt
elen 

45. A GTK HK elfogadta a 2025. 
február 17-ei ülés napirendi pontjait. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

46. A GTK HK elfogadta a 2025. 
február 10-ei ülés emlékeztetőjét. 14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

47. 
A GTK HK elfogadta a 2025-ös GT 

times szerkesztőségi pályázat 
eredményére tett javaslatot. 

14 0 0 0 Pinti Panka Rebeka 

48. 

A GTK HK elfogadta a 2025. évi 
Rendezvényszerő Csoport tagjainak 

állandó vendégkártya igénylésére tett 
javaslatot. 

14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

 
 

 



 
 
 

 
 

49. 
A GTK HK elfogadta a 2024/25/2 

félévi kulcsfelvételi lista 
módosítására tett javaslatot. 

14 0 0 0 Szőllősy Blanka 

50. 
A GTK HK megszavazta Bátai 

Annát és Horváth Balázst a 2025-ös 
Gólyatábor főszervezőinek. 

13 1 1 0 Szőllősy Blanka 

Mellékletek: 

● 2025. február 10. KHK ülés emlékeztető 
● Napirend_2025_02_17 
● Állandó vendégkártyák 24/25/2 
● Kulcsfelvételi lista - 2024/25/2 
● Jelentkezők összesítő táblázat 

 
 

 
 

 


